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Rada Gminy Piaski   

Komisja Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej 

 

 

Protokół 3/2024 

 

3 Komisja Edukacji, Kultury i Pomocy Społecznej  w dniu 29 października 2024 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna Urzędu Gminy 

Obrady rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15.30 tego samego 

dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

 

Obecni: 

1. Anna Dąbrowska 

2. Jagoda Dudka 

3. Jarosław Łapawa 

4. Rafał Nowak 

5. Szymon Pawlak 

Radny Szymon Pawlak – nieobecny 

 

Zaproszeni goście: 

Kierownik GOPS w Piaskach – Violetta Kolendowicz 

Kierownik CUW w Piaskach – Edyta Biernacka  

Referent ds. Gospodarki Lokalowej i Działalności Gospodarczej - Karolina Wyzuj 

 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Wójt – Dariusz Naskręt 

Sekretarz Gminy – Bartosz Kobus 

Skarbnik Gminy – Bogumiła Sosnowska  

 

Tematy posiedzenia: 

1. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piaskach za I półrocze 

2024r. 

2. Ocena ilości i stanu mieszkań socjalnych i zapotrzebowania mieszkańców. 

3. Analiza subwencji oświatowej 

4. Sprawy bieżące. 

 

1. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piaskach  

półrocze 2024r.  

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piaskach za I półrocze 

2024r. złożyła Kierownik GOPS w Piaskach, Violetta Kolendowicz. Podczas omawiania Komisja  

pytali miedzy innymi o, domy pomocy społecznej, zasiłki okresowe, fundusz alimentacyjny, 
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opiekę wytchnieniowa, asystenta rodziny, opiekę nad osobami samotnymi potrzebujących 

pomocy. Na wszystkie pytanie szczegółowych odpowiedzi udzielała Kierownik GPOS. Komisja 

poprosiła o przygotowanie informacji dla mieszkańców z jakich programów pomocy społecznej 

mogą korzystać oraz w jaki sposób można zgłaszać osoby, które potrzebują pomocy.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

2. Ocena ilości i stanu mieszkań socjalnych i zapotrzebowania mieszkańców.  

Informacje złożyła Karolina Wyzuj, referent ds. GLiDG.  

Komisja pytała o opłaty za mieszkanie, media oraz stan lokalów.   

Wójt poinformował, że dwa mieszkania z zasobu socjalnego zostaną w kwietniu zwolnione, nie 

będzie przedłużania umów.  Jedno mieszkanie, a zasadzie pokój zostanie sprzedane osobie, która 

w chwili obecnej to pomieszczenie zajmuje. Część mieszkańców sama remontuje lokale, część o 

wszystkie sprawy zgłasza się do gminy. Mówił, że gmina w razie nagłego wypadku musi 

dysponować mieszkaniem socjalnym.  

Komisja stwierdziła, że należy sprawdzić czy można zablokować płatności rachunków. 

Omówiono kwestie remontów oraz pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Informacja o mieszkaniach socjalnych stanowi załącznik do protokołu.  

 

3. Analiza subwencji oświatowej 

Informację dotyczącą subwencji oświatowej złożyła Kierownik CUW Edyta Biernacka.  

Kierownik CUW szczegółowo omówiła wskaźniki wchodzące w skład  subwencji oświatowej. 

Poinformowała również, że od stycznia nie będzie subwencji oświatowej. Zostaną wprowadzone 

nowe regulacje, w chwili obecnej nie wiadomo na jakiej zasadzie będzie to działać. Komisja 

zadawała pytania dotyczące między innymi łączenia klas, budżetów szkół, dowozu dzieci, 

dożywiania oraz aplikacji  eduVULCAN. Na wszystkie pytania szczegółowych odpowiedzi 

udzieliła Kierownik CUW.  

Analiza subwencji oświatowej stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Jagoda Dudka  

 

Protokółowała: Joanna Polaszyk 


